

Title (en)  
Additional glazing for windows.

Title (de)  
Zusatzverglasung für Fenster.

Title (fr)  
Vitrage additionnel pour fenêtres.

Publication  
**EP 0084619 A1 19830803 (DE)**

Application  
**EP 82110570 A 19821116**

Priority  
DE 3202508 A 19820127

Abstract (en)  
1. Additional glazing for windows, with a frame (32) which borders an additional glass pane (30) and the legs of which each comprise an attachment batten (36), firmly attached to the casement (18) of the window, and a profile batten (38) bordering the edge of the glass pane (30), the said battens being lockable with one another and being connected to one another in a hinge-like manner along one leg of the frame by means of a strip (66) of flexible material, characterised in that the strip (66) is provided on all the legs of the frame (32) and in each case connects the attachment batten (36) to a clamping batten (52) which can be clamped to the profile strip (38).

Abstract (de)  
Bei einer Zusatzverglasung für Fenster, die eine Glasscheibe (30) und einen Rahmen (32) umfaßt, der an einer Seite über ein Scharnier an einen Flügelrahmen des Fensters angelenkt ist, ist der Rahmen (32) durch fest auf dem Flügelrahmen anzubringende Aufschlagleisten (36) und die Glasscheibe (30) einfassende Profilleisten (38) gebildet. Das Scharnier ist durch ein flexibles Scharnierband (66) gebildet, das an einer Seite des Rahmens die Vorschlagleiste (36) mit der Profilleiste (38) verbindet. Das Scharnierband (66) ist durchgehend längs eines äußeren Randes des Rahmens (32) angeordnet, so daß es das Aussehen der Zusatzverglasung nicht beeinträchtigt.

IPC 1-7  
**E06B 3/28**

IPC 8 full level  
**E06B 3/28** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E06B 3/28** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2483505 A1 19811204 - DUBOIS CLAUDE [FR]
- [A] FR 2300881 A1 19760910 - REHAU PLASTIKS [DE]
- [A] GB 910194 A 19621114 - ELI SOFUS ANDERSON
- [A] FR 2294311 A1 19760709 - SCHLEGEL GMBH [DE]
- [A] DE 2121594 A1 19721123
- [A] BE 683598 A 19661216
- [A] DE 1958099 A1 19710519 - MEYER & CO ALU THERM W
- [XP] FR 2495682 A1 19820611 - PETITCOLLOT BRUNO [FR]

Cited by  
FR2717217A1; EP0119361A1; GB2172040A; FR2769663A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH FR GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0084619 A1 19830803; EP 0084619 B1 19850320**; AT E12286 T1 19850415; DE 3202508 A1 19830804; DE 3202508 C2 19890622

DOCDB simple family (application)  
**EP 82110570 A 19821116**; AT 82110570 T 19821116; DE 3202508 A 19820127